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Introduction 
 
Ce bloc gradateur possède 4 canaux d’une charge maximum de 5 A. Il peut fonctionner selon 2 modes de 

pilotage : DMX ou Analogique. 

Avec ce bloc vous avez la possibilité d’utiliser la graduation.  

Bien évidemment ce bloc dispose de toutes les sécurités nécessaires. 

Nous vous conseillons fortement de bien lire ce guide d’utilisation. 

 

 

Instructions de sécurité 
 

Lire attentivement les consignes ci-après. Elles contiennent des informations importantes sur la sécurité de 

l'installation ainsi que sur l'utilisation et la maintenance de l'équipement. 
 

1/ Conservez le présent manuel avec l'équipement pour référence ultérieure. En cas de vente de l'équipement à 

un autre utilisateur, il est important que le présent manuel soit joint à l'équipement afin que le nouvel 

utilisateur dispose des informations nécessaires à son utilisation et puisse prendre connaissance des mises en 

gardes relatives à la sécurité. 

 

2/ Avant le démarrage initial, déballez et vérifiez soigneusement tous les éléments pour s'assurer qu'ils n'ont 

subi aucune détérioration pendant le transport. 

 

3/ Afin d’éviter tout risque de choc électrique, ne pas exposer cet appareil à la pluie et à l’humidité. 

 

4/ N’utiliser que l’alimentation secteur fournie. 

 

5/ Conserver le carton d’emballage d’origine au cas où vous aviez à retourner l’appareil pour maintenance. 

 

6/ Ne pas verser ou renverser de liquides sur l’appareil. 

 

7/ S’assurer que l’alimentation est compatible à la tension locale. 

 

8/ Ne pas utiliser l’appareil si le cordon d’alimentation est endommagé ou cassé. 

 

9/ Ne jamais retirer la terre de la prise électrique. Elle sert à réduire le risque de choc électrique et d’incendie 

en cas de court circuit. 

 

10/ Toujours débrancher l’appareil avant toute connexion. 

 

11/ Ne jamais ouvrir l’appareil soi-même, il n’y a pas de pièces détachées à l’intérieur. 

 

12/ Toujours débrancher l’appareil lorsqu’il n’est pas utilisé pendant de longues périodes. 

 

13/ Cet appareil n’est pas destiné à une utilisation domestique. 

 

14/ Cet appareil doit être utilisé par des adultes uniquement, ne jamais autoriser les enfants à jouer avec. 

 

15/ Ne jamais utiliser l’appareil dans les conditions suivantes : 

- humidité excessive 

- vibration excessive 

- endroit où la température est supérieure à 45°C ou inférieure à 2°C. 
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1 – Spécifications Techniques  
 

- Alimentation : 230 V 50/60 Hz à concurrence d’un total de 16 A maximum 

- Sorties : 5 A par canal ou 16 A par phase 

- Entrée Analogique : 0-10 V 

- Entrée et sortie DMX : XLR mâle/femelle 3 points 

- Dimensions : 318 x 165 x 96 mm 

- Poids : 3,5 kg 

 

2 – Contrôles et Fonctions 
 
Vous pouvez piloter ce bloc de 2 façons : 

 

- analogique 

 
 

- ou DMX 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Une fois que vos appareils sont connectés, vous devez les assigner à l'aide du DIP SWITCH suivant : 

 

 

 

 

 

 

 

 

et selon le tableau suivant 
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Le Dip switch peut faire un certain nombre de fonctions répertoriées dans le tableau suivant : 

 

 

 

 

 
 

 La diode DMX signal/power clignote quand elle reçoit un signal DMX 

 

 

Vérifier :  

- que l’alimentation électrique est bien branchée 

- que les signaux sont bien connectés (DMX ou 0-10 V) 

- les câblages 

- que l’interrupteur est enclenché 

- que les disjoncteurs sont enclenchés 

- que les réglages de dimmer correspondants aux canaux sont en puissance 

 

ATTENTION 

 

Cet appareil doit être connecté à la terre pour prévenir tout risque de choc électrique ou d’incendie. 

Merci de ne pas exposer cet appareil à l’humidité, veillez aussi à installer cet appareil dans un endroit aéré et 

ventilé. 

N’essayez pas de réparer cet appareil par vous même, adressez vous à un  revendeur de la marqu 
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Introduction 
   

The unit is a four channel power DMX dimmer pack. It is controlled by analog input from 0V to 10V or 

DMX512. It provides a power supply for analog controller. We recommend that you take time to read this 

manual fully before you attempt to use the unit. 

 

Warning 
 

1. To prevent or reduce the risk of electrical shock or fire, do not expose this unit to rain or moisture. 

2. Often memory clearing may cause damage to the memory chip, be careful not to initialize your unit 

frequently to avoid this risk.  

3. Only use the recommended AC/DC power adaptor. 

4. Be sure to save the packing carton in case you may ever have to return the unit for service. 

5. Do not spill other liquids or water in to or on to your amplifier. 

6. Be sure that the local power outlet matches the required voltage for your fixture. 

7. Do not attempt to operate this unit if the power cord has been frayed or broken. Please route your power 

cord out of the way of foot traffic. 

8. Do not attempt to remove or break off the ground prong from the electrical cord. This prong is used to 

reduce the risk of electrical shock and fire in case of an internal short. 

9. Disconnect from main power before making any type of connection. 

10. Do not remove the top cover under any conditions. There are no user serviceable parts inside. 

11. Disconnect the unit’s main power when left unused for long periods of time. 

12. This unit is not intended for home use. 

13. Carefully inspect this unit for damage that may have incurred during shipping. If the unit appears to be 

damaged, do not attempt any operation, please contact your dealer. 

14. This unit should be operated by adults only, never allow small children tamper or play with this unit. 

15. Never operate this unit under the following conditions: 

1. In places subject to excessive humidity 

2. In places subject to excessive vibration or bumps 

3. In area with a temperature over 45
0
C/113

0
 F or less than 2

0
C/35.6

0
 F 

Cautions 

1. There are no user serviceable parts inside this unit. 

2. Do not attempt any repairs by yourself; doing so will void your manufacture’s warranty. 

3. In the unlikely event your unit may require service please contact your nearest dealer. 

4. This unit is intended for indoor use only. 

5. After having removed the packaging check that the unit is NOT damaged in any way. If in doubt, DON’T 

use it and contact an authorized dealer. 

6. Packaging material (plastic bags, polystyrene foam, nails, etc.) MUST NOT be left within children’s reach, 

as it can be dangerous. 

7. STOP using the unit immediately in the event of serious operation problems and either contact your local 

dealer for a check or contact us directly. 

8. DO NOT dismantle or modify the unit. 



 7

 

1 – Technical specifications 

 
                Power input      AC 230V~50Hz, 16A 

                Power out put      per channel 5A, total 16A 

                Analog input      0-10V 

Power supply      15V, 500 mA 

DMX input      3Pin XLR male socket 

DMX output      3Pin XLR female socket 

Fuse       T6.3A 250V, 5X20MM.4 purchase 

                Circuit breaker      16A 

Dimensions     318X165X96MM 

Weight       3,5 Kg 

 

2 – Controls and functions 
 

1. You must fixed the unit, then put the circuit breaker on off according to the diagram to connect the 

analog controller or DMX controller. Analog controller with 8Pin cable and DMX controller with 

special cable. Put the output of controller to minimum. 

 

 

 
 

 

2. Connect loading on output sockets. 

3. All connection are ok; you can connect to main power then turn on the circuit breaker. 

4. To adjust the output of controller, the corresponding load from black to light. 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. DMX controller and analog controller can be used together. Which single is stronger, which single 

control output loading. 
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                                      It is blinking when the controller 

                                      is receiving DMX signal 

CAUTION: 

1. To prevent fire or shock hazard, do not expose this apparatus to rain or moisture. 

2. This apparatus must be earthed. 

3. Do not try to repair it when the circuit is out of order, send back to you supplier for repairing. 

 

 

 


